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Vragen van het lid Dijkgraaf (SGP) aan de Staatssecretaris van Economische 
Zaken over de oplopende verschillen tussen de melkprijs voor boeren en voor 
consumenten (ingezonden 22 augustus 2017). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de ontwikkeling van de melkprijs voor boeren en 
voor consumenten in de afgelopen zestien jaar?1 

Vraag 2
Hoe waardeert u het feit dat de consumentenprijs sterker stijgt dan de prijs 
die melkveehouders krijgen? 

Vraag 3
Is de veronderstelling juist dat het oplopende verschil te wijten is aan de 
toenemende machtsconcentratie in de retail in combinatie met de toename 
van de melkproductie door het verruimen en uiteindelijk afschaffen van het 
melkquotum? 

Vraag 4
Is de veronderstelling juist dat de genoemde ontwikkeling van de melkprijs 
voor melkveehouders niet bijdraagt aan versterking van het verdienmodel ten 
behoeve van investeringen in dierenwelzijn, diergezondheid, weidegang en 
milieu? Hoe waardeert u dat? 

Vraag 5
Is het uw inzet om het verdienmodel van melkveehouders, mede vanuit het 
oogpunt van verduurzaming, te versterken? Zo ja, hoe?

1 https://twitter.com/CrPierik/status/877476086728323074
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